

## **Beboerrepræsentantmøde d. 8.6.23 kl. 9.00-10.00**

Dagsorden:

### **1. Opsamling fra sidste møde**

- **Rengøring gildesale + kælderværelser**

Se mail fra Lars. Vi tager mod tilbuddet fra Martin. Vil kontoret klare formalia omkring dette?

- **Sommerfest**

Jytte fortæller Poul-Erik om beslutningen fra sidste møde.

### **2. Beretning til afdelingsmøde i september**

Se mail fra Jytte

### **3. Trappevask**

Vi vil gerne høre, hvad vi årligt betaler for trappevask og rengøring af vaskerum, og se, hvad rengøringen inkluderer. Vi vil gerne have gjort bedre rent i både trappeopgange og vaskerum, så vil overveje et andet tilbud.

### **4. Status på helhedsplan/ombygning**

Vi mangler en status på planen for renovering af afdelingen. Vi foreslår, at der sendes et nyt brev ud til alle beboere, da flere har spurgt til, hvad der sker.

### **5. Evt.**

Næste møde d. 10.8 kl. 9-10. Her skal vi forberede afdelingsmøde og lave beretning.